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محمد نوازی:
نکونام همه حرف ها را زده است

مربی تیم فوتبال استقلال تهران با اشاره به 
بازی های پیش روی آبی ها گفت: تمام تمرکزمان 
روی لیگ خواهد و هر حرفی که لازم بود زده 

شده است.
به گزارش مهر، محمد نوازی روز دوشنبه در 
نشست خبری پیش از دیدار روز سه شنبه با 
سپاهان گفت: دیدار سختی پیش رو خواهیم 
داشت چرا که حریف ما یکی از تیم های برتر لیگ 
است و بازیکنان بسیار خوب و تیم منسجمی 
روی  هم  الهلال  با  دیدار  در  تیم  این  دارد. 

اشتباهات فردی نتوانست نتیجه بگیرد.
با  بازی  روی  ما  تمرکز  تمام  افزود:  وی 
سپاهان است و تلاش خواهیم کرد تا فوتبال 
زیبایی را مقابل هواداران ارایه دهیم. هواداران 
همیشه حامیان تیم بوده اند و فردا هم قطعاً 
از ما و بازیکنان حمایت لازم را انجام خواهند 

داد.
مربی تیم فوتبال استقلال درخصوص غیبت 
و  قبل  خبری های  نشست  در  نکونام  جواد 
بعد از بازی گفت: تمام صحبت هایی که باید 
مطرح می شد را ایشان عنوان کرده است. به 
دلیل اینکه نشست خبری همزمان با تمرین 
بیاید.  به نشست  نتوانست  نکونام  بود جواد 
هر چند در این هفته ها در نشست خبری ها 
حضور نداشته است اما تمام صحبت های خود 
را انجام داده و به قول خودش از این به بعد 
باید تنها به بازی های لیگ برتر فکر کنیم. دیگر 
هم تصمیم ندارد در خصوص مدیریت باشگاه 
حرف بزند. هرچه که بود تمام شده و باید به 

لیگ فکر کنیم.
نوازی درخصوص حضور ماشاریپوف و عملکرد 
او گفت: حضور ماشاریپوف بسیار برای استقلال 
مؤثر بوده است و امیدواریم در آینده با بازیکنان 
بیشتر هماهنگ شود و بیشتر به تیم کمک کند. 
او بازیکن بزرگی است و آمدن او باعث شد تیم 

ما هم شکل بهتری پیدا کند.
آیا زبیر نیک  این سوال که  وی در پاسخ به 
نفس در استقلال می ماند یا جدا می شود عنوان 
و  می ماند  استقلال  در  نفس  نیک  زبیر  کرد: 
حرفی از جدایی او نیست اگر موضوع جدیدی 

مطرح شده است من خبر ندارم.
نوازی در پایان درباره استفاده از کمک داور 
و  تهران  استقلال  فردای  بازی  در  ویدئویی 
سپاهان اصفهان گفت: در خصوص کمک داور 
ویدئویی صحبت هایی را شنیدیم اما نمی دانیم 
که عملی می شود یا خیر. اگر این بازی با کمک 
برگزار شود خیلی خوب خواهد  ویدئویی  داور 

شد.

واکنش فیفا به عنوان سومی ایران 
در جام جهانی

فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( به عنوان 
سومی ایران در این مسابقات واکنش نشان داد.
به گزارش مهر، تیم ملی فوتبال ساحلی ایران 
با برتری برابر بلاروس در دیدار رده بندی جام 
جهانی ۲۰۲۴ امارات موفق شد برای دومین بار 
در تاریخ، عنوان سومی این مسابقات را از آن 

خود کند.
فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( پس از این 
پیروزی به تمجید از عملکرد ساحلی بازان ایران 
پرداخت و نوشت: ایران موفق شد با یک نمایش 
درخشان برابر بلاروس به برتری برسد و توانست 

برای دومین بار مدال برنز جهان را کسب کند.
 »Telemundo Deportes« خبری  پایگاه 
هم به این پیروزی واکنش نشان داد و نوشت: 
ایران کاملاً بر تیم بلاروس تسلط و برتری داشت 

و توانست عنوان سومی را کسب کند.
رسانه اماراتی »لقنوات أبوظبی« هم نوشت: 
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با نتیجه ۶ بر یک 

بلاروس را شکست داد و در رده سوم ایستاد.

سازمان لیگ تاکید کرد
پرواز با هواپیما نشد با اتوبوس بروید

سازمان لیگ فوتبال ایران هیچ یک از دیدارهای 
فردا سه شنبه لیگ برتر را به دلیل برودت هوا لغو 

نخواهد کرد.
به گزارش مهر، هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال 
کشور در حالی از فردا سه شنبه با برگزاری سه 
دیدار پیگیری می شود که بارش برف و باران حمل و 
نقل تیم ها را به محل برگزاری رقابت ها دچار اخلال 
کرده است. تیم فوتبال ملوان بندر انزلی که قرار بود 
صبح امروز با هواپیما از رشت راهی تهران و سپس 
نتوانست طبق  پروازش  لغو  دلیل  به  اهواز شود 
برنامه پیش برود تا شایعاتی درباره احتمال لغو 

بازی این تیم مقابل فولاد خوزستان مطرح شود.
برگزاری  از  نشان  مهر،  خبرنگار  پیگیری های 
هفته  بازی های  خصوص  در  فوق العاده  جلسه 
مسؤولان  که  دارد  یک  لیگ  و  برتر  لیگ  جاری 
را  بازی ها  گرفته اند  تصمیم  رقابت ها  این  اجرایی 
طبق برنامه از پیش تعیین شده برگزار کنند و در 
صورت عدم حضور تیم ها کمیته انضباطی درباره 

بازی اعلام رأی کند.
تماس های  در  لیگ  سازمان  برگزاری  مسئولان 
مکرر باشگاه ها اعلام کرده اند در صورت لغو پروازها 
با اتوبوس راهی محل برگزاری بازی شوند تا مشکلی 

از سوی کمیته انضباطی برای آنها رخ ندهد.

نام پرسپولیس در بین »ممنوع ها«
خطری سرخ ها را تهدید نمی کند

با اینکه هنوز نام پرسپولیس در بین باشگاه هایی 
که با محرومیت پنجره نقل و انتقالاتی دیده می 
شود اما هیچ خطری این تیم را بابت استفاده از 

بازیکنان جدید تهدید نمی کند.
به گزارش مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در نیم 
در  تغییراتی  با  برتر  لیگ  رقابت های  دوم  فصل 
کادر فنی و بازیکنان جدید خود مواجه شد و علاوه 
بر جایگزینی »اوسمار ویه را« به جای یحیی گل 
محمدی به عنوان سرمربی جدید این تیم، سرخ ها، 
»اوستون  حسن،  عبدالکریم  کثیر،  آل  عیسی 
ارونوف« ابوالفضل بابایی، محمد خدابنده لو و نیما 
معروف بیگی را خریداری کردند و محمد عمری، 
میلاد سرلک و آرش مهری بابادی از جمع سرخ ها 

جدا شدند.
مالیات  پرداخت  عدم  دلیل  به  پرسپولیسی ها 
اسبق  دروازه بان  رادوشوویچ«  »بوژیدار  قرارداد 
خود، با پنجره نقل و انتقالاتی بسته مواجه شدند 
و نتوانستند از ابتدای هفته شانزدهم از بازیکنان 

جدید خود استفاده کنند.
پیش از برگزاری بازی هفته هفدهم برابر تراکتور، 
باشگاه پرسپولیس خبر از تاییدیه پرداخت مالیات 
رادوشوویچ توسط وکیل او به فیفا و باز شدن پنجره 
نقل و انتقالاتی خود داد و همین موضوع باعث 
شد تا کادر فنی این تیم بتواند از عیسی آل کثیر در 

ترکیب استفاده کند.
از  فوتبال  جهانی  فدراسیون  پیش  وقت  چند 
سیستم »registrationbans« رونمایی کرد که 
به واسطه آن تمام باشگاه های جهان که با پنجره 
آنها در  نام  باشند  انتقالاتی بسته مواجه  نقل و 

سایت فیفا دیده خواهد شد.
با نگاهی به سایت فیفا هنوز نام پرسپولیس در 
بین تیم هایی که با پنجره نقل و انتقالاتی بسته 
موضوع  این  که  می شود  دیده  هستند  مواجه 
آورد.  وجود  به  سرخ ها  برای  دردسری  نمی تواند 
مسؤولان پرسپولیس بلافاصله پس از اینکه تاییدیه 
وکیل رادوشوویچ در پورتابل سایت فیفا بارگذاری 
را  موضوع  این  فیفا  مسؤولان  با  تماس  در  شد، 
مربوطه  مسؤول  و  کردند  اعلام  آنها  به  سریعاً 
فدراسیون جهانی به سرخ ها این اطمینان را داد 
که پنجره نقل و انتقالاتی آنها باز شده و می توانند 

اسامی بازیکنان جدید خود را به ثبت برسانند.
پرسپولیس  مدیران  به  فیفا  مسؤول  همچنین 
اعلام کرد که پاک شدن نام پرسپولیس از سایت 
خطری  هیچ  و  باشد  زمان بر  است  ممکن  فیفا 
بازیکنان جدید  از  استفاده  بابت عدم  را  سرخ ها 
آی  پرسپولیسی ها همچنین  کرد.  نخواهد  تهدید 
تی سی دو بازیکن جدید خارجی خود »عبدالکریم 
حسن« و »اوستون ارونوف« را نیز دریافت کرده 
اند و »اوسمار« می تواند از این دو بازیکن خود در 

دیدار برابر ذوب آهن بهره ببرد.
روز  پرسپولیس  و  آهن  ذوب  تیم های  دیدار 
چهارشنبه ۹ اسفند از ساعت ۱۷:۱۵ و در ورزشگاه 

فولادشهر اصفهان برگزار خواهد شد.

پرسپولیس به صورت رسمی از محمد خدابنده لو، 
که  خدابنده لو  کرد.  رونمایی  خود  جدید  هافبک 
نیم فصل اول در تیم مس رفسنجان حضور داشت، 
سابقه حضور در تیم های پیکان، ذوب آهن و گل گهر 
را هم دارد و در چند سال اخیر بارها به حضور در 
انتقالش  بار  بود ولی هر  نزدیک شده  پرسپولیس 
به این تیم منتفی می شد تا اینکه سرانجام دیروز 
به پیراهن قرمز رسید. هافبک ۲۴ ساله پرسپولیس 
یکی از بازیکنانی است که پیش از حضور در این تیم 
هم علاقه اش به رنگ قرمز برای همه مشخص شد و 
چند بار در مصاحبه هایش به این موضوع اشاره کرد. 
نکته جالب در خصوص خدابنده لو این است که او 
در دربی معروف ۳ - ۲ که ایمون زاید هت تریک کرد 
هم در ورزشگاه آزادی حضور داشت و پس از گل 
دوم استقلال به قدری عصبانی شد که ورزشگاه را 

ترک کرد و بازگشت تاریخی تیم محبوبش را ندید.
به گزارش خبرآنلاین، خدابنده لو سرانجام به رویای 
کودکی خود رسید و پیراهن تیمی را به تن کرد که 
سال ها آن را تشویق کرده بود. در سال های اخیر 
کمتر پیش می آید که بازیکنان فوتبال پیش از حضور 
در تیم های استقلال و پرسپولیس از علاقه خود به 
ترجیح می دهند  و  بردارند  پرده  تیم  این ۲  از  یکی 
شانس حضور در هر ۲ تیم را برای خودشان حفظ 
کنند. با این حال هنوز هم بازیکنانی هستند که پیش 
از انتقال شان به نوعی این علاقه را نشان می دهند و 
برایشان مهم نیست که شانس حضور در تیم رقیب 

را از دست بدهند.
ارسلان مطهری

یکی از مهم ترین بازیکنانی که پیش از حضور در 
استقلال و پرسپولیس علاقه اش به یکی از این ۲ تیم 
را نشان داد، امیرارسلان مطهری است. او وقتی در 
نفت تهران بود بارها از علاقه شدید خود به استقلال 
صحبت کرد و حتی پس از حضور علیرضا منصوریان 
روی نیمکت این تیم هم تلاش زیادی کرد تا آبی پوش 
شود. با این حال منصوریان با حضور مطهری در 
تاخیر  سال  چند  با  او  و  کرد  مخالفت  استقلال 
استقلالی شد. مطهری حتی وقتی در ذوب آهن بود 
پس از گلزنی به استقلال در لیگ نوزدهم خوشحالی 

نکرد.
این مهاجم گلزن نیم فصل لیگ نوزدهم استقلالی 
قابل  محبوبیت  به  دربی  در  گل  زدن ۴  با  و  شد 
توجهی در این تیم رسید. مطهری چند هفته قبل و 
بعد از ۴ سال حضور در استقلال از این تیم جدا شد 
و ماجراجویی عاشقانه اش در این تیم به پایان رسید. 
او با گل هایی که در دربی زده نام خود را در تاریخ تیم 

محبوب خود جاودانی کرده است.
مرتضی پورعلی گنجی

حضور  از  پیش  که  بود  بازیکنانی  از  یکی  او 
تیم  عضو  که  زمانی  و  پرسپولیس  و  استقلال  در 

نفت تهران بود به تیم ملی رسید و خیلی زود هم 
لژیونر شد. در سال هایی که پورعلی گنجی خارج از 
ایران بازی می کرد، همیشه صحبت های زیادی در 
خصوص علاقه او به یکی از ۲ تیم مطرح پایتخت 
به گوش می رسید. مدافع ملی پوش پرسپولیس در 
آن زمان هم با کدهایی که می داد تا حدودی تلاش 
کرد علاقه خود به پیراهن قرمز را نشان دهد و در 
مقاطعی که مصدوم بود هم با این تیم چند جلسه 

تمرینی داشت.
پورعلی گنجی در نهایت پس از حضور در لیگ های 
چین، قطر و بلژیک سال گذشته پرسپولیسی شد و 
با این تیم به یک سه گانه شیرین دست یافت. او 
هنوز هم عضور پرسپولیس است ولی فعلا به دلیل 

مصدومیت نمی تواند برای تیمش بازی کند.
امین قاسمی نژاد

همیشه هم اینطور نبوده که حضور در تیم محبوب 
باعث موفقیت بازیکنان شود و یکی از مثال های مهم 
در این خصوص، امین قاسمی نژاد است. مهاجم این 
فصل هوادار خیلی دیر و در سن ۳۳ سالگی تبدیل 
به یکی از ستاره های لیگ شد و در نقل وانتقالات 
در  حضور  یک قدمی  در  بیستم  لیگ  نیم فصل 

استقلال قرار گرفت. قاسمی نژاد در آن زمان بارها 
از علاقه شدید خود به استقلال صحبت کرد ولی 
مخالفت مدیران باشگاه شهرخودرو باعث شد نتواند 
به تیم محبوبش برسد. او حتی پس از منتفی شدن 
حضورش در استقلال هم نسبت به این انتقال ابراز 
تمایل کرد و به نظر می رسید در نهایت آبی پوش 

خواهد شد.
در شرایطی که تصور می شد با اتمام لیگ بیستم 
قاسمی نژاد به اولین خرید استقلال تبدیل شود، 
این باشگاه تمایلی به جذب او نشان نداد و حتی 
این  کرد  اعلام  رسمی  صورت  به  مجیدی  فرهاد 
که  اتفاقی  نیست.  خریدش  لیست  در  مهاجم 
تیم  در  حضور  مسیر  در  قاسمی نژاد  شد  باعث 
فشار  و  پرسپولیس  پیشنهاد  بگیرد.  قرار  رقیب 
نسبت  مجیدی  شد  باعث  استقلال  هواداران 
او  و  دهد  نشان  قاسمی نژاد چراغ سبز  به جذب 
مهاجم  این  حال  این  با  شود.  آبی پوش  سرانجام 
پیراهن  پوشیدن  و  استقلال  در  حضور  از  پس 
تیم  این  در  خوبی  عملکرد  نتوانست   ۱۰ شماره 
داشته باشد و پس از یک نیم فصل حضور و زدن 

تنها یک گل از تیم محبوب خود جدا شد.

حامد لک
پس از سال ها حضور در تیم های مختلفی چون 
صبا، تراکتور، سایپا، فولاد، نساجی و ماشین سازی، 
سرانجام جدایی علیرضا بیرانوند این فرصت را به 
حامد لک داد تا به رویای حضور در پرسپولیس جامه 
پایان لیگ نوزدهم درحالی  عمل بپوشاند. لک در 
ابتدا  در  او  که جذب  بست  قرارداد  پرسپولیس  با 
واکنش چندان مثبتی را به دنبال نداشت ولی در 
ادامه به قدری خوب کار کرد که نگاه ها به او تغییر 
کرد. لک تنها چند هفته پس از حضور در پرسپولیس 
به این تیم در راه صعود به فینال لیگ قهرمانان آسیا 
کمک کرد و اگر کمی خوش شانس بود می توانست 

در فینال این تیم را نجات دهد.
او با پرسپولیس قهرنانی در لیگ بیستم را هم 
تجربه کرد ولی در فصل دوم حضورش نتوانست 
درخشش سال اول را تکرار کند و این موضوع در 
کنار بازگشت علیرضا بیرانوند باعث شد پس از ۲ 
فصل از جمع سرخپوشان جدا شود. لک که این 
خاطرات  دارد،  حضور  رفسنجان  مس  در  روزها 
ثبت  پرسپولیس  در  کوتاهش  حضور  از  خوشی 

کرده است.

با توجه به نتایج به دست آمده تیم های فوتبال ایرانی در آسیا، 
احتمالا از دو سال آینده سهمیه باشگاه های ایرانی کاهش خواهد 

یافت.
به گزارش ایسنا، براساس نتایج به دست آمده، فوتبال ایران برای 
دو سال بعد در رقابت های آسیایی احتمالا با کاهش سهمیه روبرو 

خواهد بود و امارات جای ایران را در رده سوم خواهد گرفت.
و  ایران  فوتبال  بین  رقابت   ۲۰۲۵-۲۰۲۶ فصل  رقابت های  برای 
امارات است و باید دید بیش ترین سهمیه به کدام کشور می رسد. 
در حال حاضر ایران با فاصله کمی بالاتر از امارات قرار دارد ولی 
صعود العین به مرحله بعد رقابت های این فصل لیگ قهرمانان آسیا 
یا احتمال نتایج بهتر اماراتی ها در فصل بعد باعث کاهش سهمیه 

ایران خواهد شد.
کنفدراسیون فوتبال آسیا به صورت رسمی میزان سهمیه ایران 
در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا در فصل ۲۰۲۵-۲۰۲۴ یا همان 
سوپر لیگ، ملقب به لیگ نخبگان را اعلام کرد که طی آن ۲ سهمیه 
مستقیم و یک سهمیه غیرمستقیم به فوتبال ایران اختصاص داده 
خواهد شد. این سهمیه برای فوتبال ایران قطعی است ولی از سال 
بعد برای لیگ قهرمانان فصل ۲۰۲۶-۲۰۲۵ سهمیه ایران می تواند به 
۱+۱ کاهش پیدا کند. یعنی یک تیم در دور گروهی و یک تیم در 
پلی آف که این کم ترین سهمیه برای باشگاه های ایران در تاریخ لیگ 

قهرمانان آسیاست.
امتیاز و رتبه بندی کشورها:

۱- عربستان ۹۹.۳۹۸ امتیاز
۲- قطر ۷۰.۳۳ امتیاز

۳- ایران ۶۸.۶۴
۴- امارات ۶۷.۳۷۳ امتیاز

۵- ازبکستان ۴۷.۲۵۹ امتیاز
۶- عراق ۳۶.۵۱۲ امتیاز

 ،۲۰۲۴-۲۰۲۵ فصل  از  دارد  قصد  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
مسابقات باشگاهی قاره را در ۳ سطح مختلف برگزار کند. سطح اول 
یا الیت یا همان سوپر لیگ و لیگ نخبگان نام دارد، سطح دوم لیگ 

قهرمانان آسیا و سطح سوم نیز همان AFC کاپ است.
سهمیه ایران چگونه می شود؟

ACLE: لیگ نخبگان آسیا

ASL۲: لیگ قهرمانان آسیا
ACGL: لیگ کاپ آسیا

سهمیه ایران در آسیا کاهش می یابد؟
فوتبال عربستان و قطر رده های اول و دوم را برای خودشان تثبیت 
کرده اند و رقابت بین ایران و امارات برای رده سوم است و ایران با 
اختلاف بسیار میلی متری بالاتر از امارات قرار دارد و اکنون العین 
در لیگ قهرمانان حضور دارد و در صورتی که امسال یا سال آینده 
تیم های اماراتی بهتر از ایرانی ها عمل کنند، فوتبال ایران رده سوم را 
از دست می دهد و این یعنی کاهش سهمیه ایران برای رقایت های 

آسیایی از دو سال آینده.
تغییر  آینده  سال  برای  ایران  است سهمیه  قطعی  که  چیزی 
نمی کند ولی از دوسال آینده ممکن است امارات جای ایران را 

بگیرد.
لیگ نخبگان ۲۰۲۵-۲۰۲۶

رده ۱ عربستان: ۳ سهمیه )قطعی شده(
رده ۲ و ۳: ۲+۱ سهمیه

رده ۴: ۱+۱ سهمیه
رده ۵ و ۶:  ۰+ ۱ سهمیه

لیگ قهرمانان ۲۰۲۵-۲۰۲۶
رده ۱ تا ۶: یک سهمیه گروهی

رده ۷ تا ۱۰: یک سهمیه گروهی + یک سهمیه پلی آف
رده ۱۱ و ۱۲: یک سهمیه پلی آف

ستارگانی که به آرزوی خود رسیدند

بازی برای عشق قدیمی!
در سال های بعضی بازیکنان پیش از حضور در استقلال و پرسپولیس از علاقه خود به این تیم ها پرده برداشتند.

سهمیه ایران در آسیا کاهش می یابد؟امارات در آستانه گرفتن جای ایران

بازیکنانی 
هستند 

که پیش از 
انتقال شان به 

تیم محبوبشان 
نوعی این 

علاقه را نشان 
می دهند و 

برایشان مهم 
نیست که 

شانس حضور 
در تیم رقیب را 
از دست بدهند

رکورددار دوی ۱۰۰ متر ایران می گوید در سبزوار سالن تمرینی ندارد و سه ماه 
به همین دلیل دچار  باز و هوای سرد تمرین کرده است،  را در فضای  زمستان 
آسیب هایی شده که تا چند روز قبل از قهرمانی داخل سالن آسیا فیزیوتراپی کرده 

است.
به گزارش ایسنا، حمیده اسماعیل نژاد دونده سرعتی و رکورددار دوی ۱۰۰ متر زنان 
ایران در مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا در تهران شرکت کرد و با ثبت زمان 

۷.۴۱ ثانیه پنجم شد.
اسماعیل نژاد در مورد عملکرد خود در این مسابقات به ایسنا گفت: برای کسب 
سهمیه المپیک نیاز به امتیاز مسابقات دارم. به همین دلیل نمی خواستم مسابقه ای 
را از دست بدهم. هرچند عملکردم در ۱۰۰ متر همیشه نسبت به ۶۰ متر بهتر بوده 
است اما تصمیم مربی ام این بود که در قهرمانی داخل سالن آسیا شرکت کنم و با هر 

نتیجه ای این امتیاز را از دست ندهم.
او ادامه داد: قبل از این مسابقات به مدت سه ماه در شرایط سرما تمرین می کردم 
چون در سبزوار سالن نداشتم و همین باعث شد نتیجه ای را که باید، به دست 
نیاورم. تمرین در سرما باعث گرفتگی عضلات و آسیب هایی شد که تقریبا تا دو، سه 

روز قبل از مسابقات درگیر فیزیوتراپی بودم تا به مسابقه برسم.
مربی ندارم و با مربی دوران نوجوانی ام تمرین می کنم

از  قبل  هفته  چند  فدراسیون  سرپرست  مبینی  آقای  داد:  ادامه  اسماعیل نژاد 
مسابقات شرایطی را برایم فراهم کرد تا در یکی از شهرهایی که سالن داشت، تمرین 
کنم اما با توجه به آسیب هایی که در سرما دیده بودم، حتی تا دو، سه روز قبل 

از مسابقات فکر می کردم باید انصراف بدهم اما با اصرار مربی و با توجه به اینکه 
نمی خواستم امتیازی از دست بدهم، شرکت کردم و به فینال هم رسیدم. با توجه به 
شرایطی که داشتم از عملکردم هم راضی بودم. رکوردم در رنکینگ المپیک جایگزین 

یکی از رکوردهایم شد و ۹۰ امتیاز گرفتم.
رکورددار دوی ۱۰۰ متر ایران با بیان اینکه مربی ندارم و با مربی دوران نوجوانی ام 
تمرین می کنم، تاکید کرد: مربی ام در سبزوار است و باید همانجا می ماندم. از طرفی 
پیست آفتاب هم در حال بازسازی بود و شرایط اردو وجود نداشت. تا دو، سه روز 
قبل از مسابقاتم هم امیدی نداشتم اما خوشبختانه شرکت کردم. تجربه ای به دست 
آوردم و بهترین رکورد فصلم را هم زدم. هنوز هم شرایط آب و هوایی خوب نیست و 

امروز در سبزوار برف می بارد اما فعلا باید تمریناتم را همین جا پیگیری کنم.
افشین داوری قول مربی خارجی داد

او در مورد اینکه قصد همکاری با مربی داخلی را ندارد، گفت: زمان سرپرستی آقای 
افشین داوری این قول را دادند که برای من و سایر دونده های سرعت مربی خارجی 
بیاورند اما با توجه به تغییراتی که اتفاق افتاد این روند متوقف شد. آقای مبینی 
گفت سرپرست فدراسیون هستم و نمی توانم قول مربی خارجی بدهم چون آمده ام 
قهرمانی آسیا را برگزار و شرایط را برای برگزاری مجمع فراهم کنم. به همین دلیل 
اختیارات خاصی دارم.  با این حال خوشبختانه شرایط را برایم بهتر و هزینه مکمل و 

مربی را پرداخت کرد.
او ادامه داد: با احترام به تمام مربیان داخلی که قبولشان دارم، عددی را ثبت 
کرده ام که تا به حال هیچ دختری از ایران آن را ثبت نکرده است. به همین دلیل 

کسی نیست که بگویم عدد پایین تری را ثبت کرده و با او کار کنم. نمی توانم تغییرات 
و ریسکی انجام بدهم که نتیجه اش را نمی دانم. از مربی خارجی به این دلیل استقبال 
کردم که شاگردانی با رکوردهای پایین تر داشتند و می توانستم از نظر روانی و تجربی 

با اعتماد بیشتری پیش بروم.
نمی توانم با هزینه شخصی به مسابقات بروم 

اسماعیل نژاد که در حال حاضر از طریق رنکینگ شانس کسب سهمیه المپیک 
را دارد، گفت: بعد از قهرمانی آسیا با آقای مبینی صحبت کردم، خیلی امیدوار بود 
که سهمیه را حفظ کنیم. رنکینگ خوبی هم دارم. در جایگاه ۳۸ جهان هستم و ۵۶ 
نفر راهی المپیک می شوند اما حفظ کردن این رنکینگ نیاز به حمایت دارد و باید در 

مسابقات پرامتیاز شرکت کنم.
رکوردداری دوی ۱۰۰ متر ایران با بیان اینکه نمی تواند با هزینه شخصی به مسابقات 
اعزام شود، گفت: این مسیر نیاز به اسپانسر قوی دارد که شرایط را برای ورزشکار 
مهیا کند چون با هزینه شخصی نمی شود در اردوها و مسابقات شرکت کرد. اگر تا 
المپیک یک اسپانسر قوی کنارم باشد نگه داشتن این سهمیه تا این حد چالش نبود. 
در حال حاضر شهرداری سبزوار یکسری کمک ها می کند اما به اسپانسر قوی تری 
نیاز است. از طرفی زمان کافی برای پیدا کردن اسپانسر ندارم چون شرایط مسابقات 
و فشار تمرینات زیاد است. اسپانسر قوی در شهرهای بزرگ پیدا می شود و از آنجایی 
که من در شهرستان هستم زمان کافی ندارم. مبالغی هم که پیشنهاد می شود حتی 
خرج یک ماه ورزش حرفه ای را هم نمی دهد به همین خاطر ترجیح می دهم صرف 

نظر کنم.

اسماعیل نژاد در پایان گفت: نباید این سهمیه المپیک از دست برود چون پشت 
آن فقط یک سال زحمت نبوده بلکه چندین سال است که خودم شرایط را مهیا کرده 
و اردو گذاشته ام. مسیر پرچالشی را طی کرده ام و آمدن در رنکینگ المپیک کار 
راحتی نبود. سال قبل سختی زیادی کشیدم که رکورد ۱۱.۳۳ ثانیه را ثبت کنم. الان 
هم به دویدن در مرحله نیمه نهایی المپیک فکر می کنم. کار سختی است اما دور 

از دسترس نیست.

حمیده اسماعیل نژاد: ۳ ماه در سرما تمرین کردم
وم نمی توانم با هزینه شخصی به مسابقات بر

VAR ۳+۴ داور ایرانی آماده قضاوت با
سه داور ایرانی دیگر موفق به گرفتن لایسنس VAR و قضاوت در بازی های بین المللی شدند.

به گزارش ایسنا، بیژن حیدری، پیام حیدری و وحید کاظمی که برای تکمیل مراحل آموزش و گرفتن 
لایسنس VAR خود به تاجیکستان سفر کرده بودند، پس از موفقیت در آزمون ها و کسب مجوز قضاوت با 

سیستم کمک داور ویدیویی به ایران بازگشتند.
با این حساب تعداد داوران ایرانی که می توانند با حضور VAR قضاوت کنند به عدد هفت رسید. البته این 
هفت داور تنها به عنوان داور وسط می توانند سوت بزنند و هنوز مدارک لازم برای نشستن در اتاق VAR را 

ندارند و هنوز هیچ داور ایرانی موفق به دریافتشان نشده است.
با وجود این مسائل دیدار حساس سپاهان و استقلال در هفته هجدهم قرار است بدون VAR برگزار شود 
و این در حالی است که هم وقت لازم برای گرفتن مجوز از فیفا بوده و هم سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال با 

توجه به برگزاری داربی رفت با سیستم کمک داور ویدیویی تجربه بازی با VAR را پیدا کرده اند.
نکته دیگر این است که به گفته مهدی تاج شش دستگاه VAR خریداری شده اما گویا قرار نیست تا پایان 

فصل از آنها استفاده شود.


